
ΠΡΑΞΗ 36 

ΘΕΜΑ: « Εκδίκαση ένστασης επί της απόφασης για την επιλογή πρακτορείου για μετακίνηση 

εκπαιδευτικών και μαθητών στον Όλυμπο». 

Στην Κηφισιά και στο γραφείο της Διευθύντριας του 1ου Γυμνασίου Κηφισιάς, σήμερα 

22/04/2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 12:30 μ.μ. συνήλθε σε συνεδρίαση ύστερα από πρόσκληση 

της προέδρου της, η συσταθείσα επιτροπή με την με αριθμό 35/22-04-2024  πράξη της Δ/ντριας 

του σχολείου, με σκοπό να συζητήσει και αποφασίσει επί της με αριθμό πρωτ. 307/ 18- 04-2024 

ένστασης επί του πρακτικού ανάθεσης της μετακίνησης των μαθητών της Γ΄ τάξης με τους 

συνοδούς εκπ/κούς του σχολείου μας στον Όλυμπο, που κατέθεσε το τουριστικό γραφείο 

«Zeppelinn» . 

Παρόντα ήταν όλα τα μέλη της επιτροπής και συγκεκριμένα: 

1. Κοκκίνη Κωνσταντίνα, Διευθύντρια του σχολείου, πρόεδρος 

2. Αγριόδημος Κωνσταντίνος, αρχηγός-υπεύθυνος της μετακίνησης 

3. Ασπιώτη Βασιλική, συνοδός εκπαιδευτικός 

4. Σπανουδάκη Ελίζα, πρόεδρος του συλλόγου γονέων & κηδεμόνων του σχολείου. 

5. Δίτσιου Παναγιώτα, εκπρόσωπος του Συλλόγου Γονέων 

καθώς και εκπρόσωποι μαθητών χωρίς δικαίωμα ψήφου. 

Η πρόεδρος  της επιτροπής και Δ/ντρια του σχολείου, πήρε τον λόγο και ενημέρωσε 

τα μέλη ότι υποβλήθηκε από το τουριστικό γραφείο «Zeppelinn» μέσω ηλεκτρονικού 

ταχυδρομείου, ένσταση επί της προηγούμενης απόφασης με αριθμό 33/15-4-2024, με την 

οποία ζητά να μάθει τον λόγο μη επιλογής του αν και είχε, κατά πρώτον, πιο συμφέρουσα 

οικονομική προσφορά από το επιλεχθέν, με την παραπάνω απόφασή μας, πρακτορείο και, 

κατά δεύτερο, επικαλείται μια σειρά από ποιοτικά κριτήρια στα οποία, κατά την άποψή 

του, υπερτερεί ένα από τα ξενοδοχεία που προτείνεται στην προσφορά του όπως 

μεγαλύτερα τρίκλινα δωμάτια συνεχόμενα σε ενιαίο κτίριο και κοντινότερη απόσταση από 

την πόλη της Κατερίνης. Το πρακτορείο Zeppelinn στην ένστασή του αναφέρει επίσης ότι 

παρόλο που δεν ζητήθηκε στη προκήρυξη του σχολείου ανάλυση του συμβολαίου 

ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης μπορούν να προσφέρουν όλες τις παροχές που 

προσφέρουν και τα άλλα πρακτορεία χωρίς επιπλέον κόστος. Τέλος το πρακτορείο 

Zeppelinn  επικαλείται πρωτύτερες συνεργασίες των εκπροσώπων του με τα σχολεία της 

ευρύτερης περιοχής. 

Η επιτροπή, αφού συζήτησε διεξοδικά επί της παραπάνω ένστασης, αποφάσισε να 

απορρίψει κατά πλειοψηφία  (3 ψήφοι κατά και 1 ψήφος υπέρ της ένστασης) την 

ένσταση του παραπάνω Τουριστικού Γραφείου επειδή: 

Σύμφωνα με την άποψη της πλειοψηφίας την οποία υποστηρίζουν οι κ. Αγριόδημος, 

και κα Ασπιώτη από τους εκπαιδευτικούς και οι κυρίες Δίτσιου Π. και Σπανουδάκη Ε. από 

τον Σύλλογο Γονέων οι λόγοι απόρριψης της ένστασης είναι: 



1) Όσον αφορά το οικονομικό σκέλος πράγματι υπάρχει διαφορά στο κόστος καθώς 

η επιτροπή αποφάσισε να επιλέξει το ξενοδοχείο 5* 

2) Όσον αφορά τα ποιοτικά κριτήρια οι διαφωνούντες με την ένσταση σημειώνουν 

ότι το επιλεγέν ξενοδοχείο έχει τρίκλινα δωμάτια χωρίς την προσθήκη ράντζου 

όπως βεβαιώνει η Ιστοσελίδα του Ελληνικού Ξενοδοχειακού Επιμελητηρίου 

Ελλάδας και ότι το σχολείο θα διαμείνει σε 2 μπλοκ. Επίσης δεν ενδιαφέρει η 

χιλιομετρική απόσταση από την πόλη της Κατερίνης καθώς δεν ήταν ζητούμενο 

στη προκήρυξη.  

Επιπρόσθετα η άποψη της πλειοψηφίας είναι ότι το επιλεγέν πρακτορείο έχει σταθερό 

εκπρόσωπο τα τελευταία χρόνια συνεργασίας του με το σχολείο ενώ το πρακτορείο 

Zeppelinn είναι σχετικά νέο και ο εκπρόσωπός του είχε τη φετινή σχολική χρονιά ήδη 

συνεργασίες με 2 διαφορετικά πρακτορεία. 

Σύμφωνα με την άποψη της μειοψηφίας την οποία υποστηρίζει η κα Κοκκίνη Κ.  οι 

λόγοι για αποδοχή της ένστασης είναι: 

1) Όσον αφορά το οικονομικό σκέλος επειδή δεν συγκρίνονται οι προσφορές 

ανάμεσα στο 4* και στο 5* ξενοδοχείων λόγω διαφορετικής κατηγορίας και επειδή 

στην προκήρυξη υπήρχε ο όρος «4* ή 5* ξενοδοχείο» η επιτροπή πρέπει να 

επιλέξει μια οικονομική προσφορά για ξενοδοχείο 4*. Εξάλλου όλες οι εκδρομές 

με διανυκτέρευση  που έχει πάει το σχολείο μας ήταν σε ξενοδοχεία 4* τα οποία 

είναι και τα συνήθως προτεινόμενα για μαθητικές εκδρομές και κανένα παράπονο 

δεν έχει διατυπωθεί για τα ξενοδοχεία της συγκεκριμένης κατηγορίας. 

2) Όσον αφορά τα ποιοτικά κριτήρια όλα τα ξενοδοχεία έχουν καλές προδιαγραφές 

θα ήταν προτιμότερα όμως για λόγους ασφάλειας και καλύτερου ελέγχου η 

διαμονή σε ένα ενιαίο κτίριο αντί σε δύο μπλοκ παρόλο που δεν είχε μπει ως όρος 

στην προκήρυξη. 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

 


